
3. Pogledi na srednjeveško zgodovino or* 
moškega okraja; predava univ. profesor dr. 
J. Kelemina. 4. O pokrajinski skupščini v 
Kranju; poroča delegat M. Venigerholc. 5. 
Poročilo o samoizobraževalnem tečaju po* 
verjeništva v Ljubljani; poročajo udeležen* 
ci. 6. Proračun za novo poslovno dobo. 7. 
Slučajnosti. 

Poročila: 
+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA KO« 

ČEVSKI OKRAJ je zborovalo dne 11. junija 
t. 1. pri Sv. Gregorju. 

Poročilo predsednika. V svojem govoru 
opiše položaj našega društva, ki ni slab, a 
tudi ne prav dober. 

Socialno pedagoški tečaj, ki se vrši v 
Kočevju dne 2., 3. in 4. julija t. 1., naj član* 
stvu predoči ono evolucijo, ki je nastala po 
vojni. 

Nato da besedo tov. Merviču, ki nam 
je podal zgodovino učiteljskih organizacij v 
Sloveniji: Učitelj žrtev razmer preteklosti. 

Za tem nam je referiral isti predava* 
telj »O določbah novega finančnega zakona«. 

Dopisi. Okrožnico spravnega odbo* 
ra med UJU in Edinstvom smatra društvo 
za ilegalno. Delegati za pokrajinsko skup* 
ščino v Kranju dobe tozadevna polnomočja 
v zastopanju društva. 

+ CELJSKO UČITELJSKO DRUŠTVO 
je imelo svoj redni letni občni zbor dne 11. 
junija t. 1. v Celju ob udeležbi 109 članov. 

Tov. predsednik se je spominjal v pri* 
srčnih besedah preminulega odličnega člana 
tov. Maksa Wudlerja, katerega izguba je 
prizadela tudi društvu neizmerno težak uda* 
rec ter bivšega člana tov. Frana Gajška. 

Poročili o društvenem delovanju v prvi 
polovici leta 1927. sta podala tov. tajnik in 
tov. blagajnik. Društvo šteje 152 članov. 
Tov. blagajniku je bil podeljen absolutorij. 
— Članstvo je sklenilo pristop k pedagoški 
centrali v Mariboru. 

Za pokrajinsko skupščino so stavili to* 
variši Volavšek, Gobec in Roš skupno 14 
predlogov, ki jih je članstvo obravnavalo in 
odobrilo. 

Volitve društvenega odbora za dobo 
1927./28. so se izvršile tajno z listki s slede* 
čim izidom: predsednik Josip Gosak, pod* 
predsednica Ivanka Zupančičeva, tajnik 
Franjo Roš, blagajnik Josip Valenčič, od* 
borniki Ljudmila Schreinerjeva, Fran Vo* 
glar, Vekoslav Gobec in Ciril Pregelj. 

Članarina v bodoče znaša v 10 mesecih 
po 15-40 Din, za učiteljice, poročene z uči* 
telji po 7"20 Din, za staroupokojence po 
5 Din. Tu je že všteta članarina za Savez 
državnih uradnikov in za Pedagoško cen* 
tralo v Mariboru. Tudi članstvo pri Šolski 
Matici naj bo obvezno. — R. 

+ ŠOŠTANJSKO UČITELJSKO DRU« 
ŠTVO je zborovalo dne 11. junija 1927 v 
Velenju. Po običajnem pozdravu se je tov. 
predsednik v lepih besedah spominjal pre* 
minulih tov. Anice Medvedove in Josipa 
Špenka, ki sta službovala v našem 'Okraju. 

O dopisu spravnega odbora iz Maribora 
se vname obširna debata. Dala so se navo* 
dila delegatom, odločitev pa se je prepustila 
pokrajinski skupščini. 

Sklepi: 1. Šoštanjsko učiteljsko društvo 
zahteva, da v bodoče samo nominira dele* 
gate v discplinska sodišča skupno s slovenj* 
graškim učiteljskim društvom, ker je način 
zadnjih volitev pri vrinjenih kandidatih ilu* 
zoren in 2. Pov. UJU v Ljubljani naj izda 
nov spopolnjen »stalež« učiteljstva s sta* 
njem 1. oktobra t. 1., ko bodo že preme* 
ščenci in novinci na svojih mestih, ker je 
isti iz leta 1923. že popolnoma zastarel. 

+ REDNI LETNI OBČNI ZB^R UČI« 
TELJSKEGA DRUŠTVA ZA SREZ DOL« 
NJA LENDAVA se je vršil dne 10. junija 
1927 v Turmišču. Navzočih je bilo 36 članov. 

Zapisnik se je vzel na znanje in odobril. 
Tajnikovo in blagajnikovo poročilo. 

Prvo je dal poročilo tajnik, ki je med dru* 
gim omenil, da šteje društvo 72 članov; v 
novem letu je pristopilo 8 članov, izstopila 
sta dva. Končno se je uredila natančna sta* 
tistika članstva, ustavilo se je pošiljanje 
stan. glasila onim, ki so ga prejemali, a niso 
bili člani. Poročilo je bilo odobreno. Tov. 
Ozmec stavi predlog, da se sestavi lista 
onih učiteljev(ic) v srezu, ki niso člani dru* 
štva. Predlog je bil sprejet. — Nato je po* 
dal poročilo blagajnik, ki je povdaril, da se 
sedaj že bolj redno plačuje članarino, ven* 
dar so člani, ki dolgujejo po več let. Za 
pregledovalce računov sta bila izvoljena tov. 
Šomen in gdč. Šnajderjeva, ki je poročala o 
uspehu z izjavo, da je poslovanje blagajnika 
v najlepšem redu in predlagala absolutorij. 
Članstvo je z aplavzom sprejelo ta predlog 
in s tem izrazilo popolno zaupanje in po« 
hvalo svojemu dolgoletnemu blagajniku. — 
Tov. blagajnik vpraša, kako se naj posluje 
z blagajno vnaprej radi nove poslovne dobe. 
Bil je sprejet predlog Iz. Horvata, ki pravi, 
da se pretekla polovica leta 1927 priključi 
k letu 1926. in se začne novo poslovno leto 
z novim šolskim letom. — Tov. Peternela 
predlog, da se zbriše iz društva vse one 
člane, ki že več let dolgujejo na članarini, 
oziroma se jih prisili, da plačajo, je bil z 
odobravanjem sprejet. 

Sledile so volitve. Vršile so se volitve 
po listkih. Izvoljeni odborniki so se takoj 
sestali k seji in odbor je sledeči: predsed* 
nik Peternel, podpredsednik Drago Kotnik, 
tajnik Izidor Horvat, namestnik Birsa, bla* 
gajnik Preininger. namestnik Kontler in od* 
bornik Ozmec. Namestniki pa: Šnajderjeva 
Kreps in Pupis. 

Sledilo je predavanje tov. Franceta Sku« 
Ija o »Družbi sv. Cirila in Metoda«. 

Dopisi so se obravnavali po redu. 
Sprejet je bil predlog, da se članstvo, ki 

ne prihaja na društvene sestanke, kaznuje 
z denarno globo v znesku 10 Din. 

Društvena zborovanja UJU 
Vabila 

= Učiteljsko društvo za ormoški okra 
zboruje dne 7. septembra t. 1. pri Sv. Le 
nartu blizu Vel. Nedelje. Začetek ob 10 
uri. Spored: 1. Zapisnik zadnjega zboro 
vanja in zadnje odborove seje. 2. Dopisi 


